



Protokoll 2021:09

Plats **Tid**

P206, Hus P, Paradisgatan 5 P, Lund Klockan 17:17-18:27

Närvarande:

Beslutande ledamöter

Vendela Lindholm	Ordförande
Kristina Martens	Vice ordförande
Erik Lundin (genom Zoom)	Ekonomiansvarig
Daniella Ekström	Pr- och informationsansvarig
Arwin Naderi	Ordförande trivselutskottet
Hugo Härmark	Ordförande nätverksutskottet
Daniel Werner	Ordförande utbildningsutskottet

Övriga (om närvarande)

Erik Lundin (genom Zoom)	Studentrepresentant ledningsgruppen, Studentrepresentant Institutionsstyrelsen, Representant Balkommittén
--------------------------	--

§ Ärende:

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 17:17.

2. Mötets beslutsmässighet

Mötet är beslutsmässigt.

3. Adjungeringar

Inga närvarande behöver adjungeras.

4. Val av justerare

Styrelsen beslutar

att utse Daniel Werner till justeringsperson jämte ordförande Vendela Lindholm.

5. Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutar

att godkänna dagordningen.



6. Fastställande av föregående protokoll

Styrelsen beslutar

att protokollet 2021:08 förs till handlingarna.

7. Ordförande informerar

Städning av Skinners

Förslag i Facebook-gruppen tyder på att T2s ansvar är mest populärt. Att besöka en föreläsning, samt att lägga en lapp i Skinners tas upp som förslag på sätt att informera. Det var även ett beslut taget av styrelse 2016. Daniel och Kicki kommer hjälpa Vendela.

Återgång till campusundervisning m.m.

Mikrovågsugnarna är tillbaka. Det råder oklarheter kring återgången till campusundervisning. Mejlkontakt med Sofia Bunke ger ett mer nyanserat svar om gradvis återgång, men det kvarstår fortfarande oklarheter. Vad är det som faktiskt kommer hända? Kommer vi kunna vara i skolan? Grupprummen är tillgängliga för bokning fr.o.m 1 november. Det finns motstridiga svar från olika administrativ personal. Erik menar att det kanske inte finns en enhetlig policy om hur beslutet tolkas.

Även problemet om schemaläggning har tagits upp - schemat är utformat utifrån att föreläsningar är på distans, vilket leder till problem som att platsundervisning medför krockar i schema mellan olika föreläsningar. Sammanfattat råder flera oklarheter kring situationen. Uppföljande arbete kommer behöva göras om hur kommunikation sker.

Terminsombud

Terminsombuden har valts för termin 1-6, men fattas för övriga terminer.

Stormötet

Planering av Stormötet. Kolla pollen i Fb-gruppen. Vi behöver kommunicera med Maja Straht om revisorsarbete. Stina Udén och Amanda Svedberg kommer också behöva kontaktas om valberedningsarbetet.

Fika med LP

Maja Konforta har haft mejlkontakt med institutionen angående Fika med LP och fick som svar att det är okej att ha detta event på institutionen fr.o.m 1a november. Att ha Fika med LP i början av november skulle kunna fungera som ett "Welcome Back" för studenterna. Ansvaret för att dra i Fika med LP omfördelas till vice ordförande Kicki.

8. Vice ordförande informerar



Kicki har inget att informera.

9. Psykologförbundets studentförening i Lund informerar

Ingen närvarande representant.

10. Studentrepresentant i ledningsgruppen informerar

Erik informerar om att ledningsgruppen hade möte förra veckan där kursvärderingar gick igenom. Erik informerar om att ledningsgruppen vill ha större svarsfrekvens på dessa.

En diskussion kring grupparbeten fördes som var intressant. Punkten kommer tas upp på terminsmöten. En billig examinationsform. Institutionens vision om grupparbeten kanske inte uppfylls. Inte förrän senare uppbådas det att inte alla kan det som målen satt upp.

11. Studentrepresentant i institutionsstyrelsen informerar

Erik informerar om möte i eftermiddags. Återgången till campusundervisning. En riskanalys har gjorts. Mycket lärarfokuserat och belastning på dem. Hybridlösningar blir mer ansträngande för lärare men det har även lyfts att dessa minskar smittspridning, trots att pandemin officiellt är över.

12. Ekonomiansvarig informerar

Erik rapporterar att det enda som händer är att mer spons kommer in för balen. Inga andra kostnader har inrapporterats. SESUS projektbidrag finns även.

13. Balkommittén informerar

Arbetet går framåt. Ekonomiskt sätt har vi fått in mycket pengar för spons. En fråga till LPs styrelse om spons där vi vill sponsra något specifikt. Mötet diskuterar olika förslag och föreslår att vi betalar för fotografen.

Mötet beslutar

att LP sponsrar Balkommittén för fotografen á 3325 SEK.

Biljettsläpp till balen sker på måndag kl 12.15. Vendela informeras om att LPs ordförande brukar hålla tal. Hemsidan "sievaldbalen.com" kommer även lanseras.

14. Rapport från utskotten

a. Jämlikhetsutskottet

Jämlikhetsutskottet har inget att rapportera.



b. Nätverksutskottet

Nätverksutskottet ska boka in något med Anna Pardo nästa termin. En panel med PTP-psykologer nämns även samt möte med Arbetsmarknadskoordinator på Samhällsvetarkåren.

c. Trivselutskottet

Finsittning kommer ske den 20e november, och ikväll hålls en spelkväll. Pubkväll på Hallands nation diskuteras. Det har tidigare varit tal om en Halloween-sittning men detta kommer bli svårt att få till då allt är fullbokat.

Högtalare i olika prisklasser har även diskuterats. Arwin vänder sig till Erik. Utöver det som budgeterats krävs ett styrelsebeslut, det finns ungefärligt 10-20 tusen kronor men det krävs mer avvägningar. Erik vill ha ett budgetunderlag för att kunna ta ett beslut.

d. Utbildningsutskottet

Bokcirkulärens går fortfarande. Dessa har hållits 2ggr och en är planerad nästa vecka. Katarina Kjell har bjudits in om att prata om algoritmer för diagnostik. Antingen 18:e eller 25:e. Planer om att göra en drive-mapp för ex-tentor smids.

e. Redaktionen

Vi gjorde en film och kartor över Paradiset. Vi ska fota finsittningen och göra affischer för finsittningen. Allmänna affischer med uppgifter om Sociala mediekonaler för LP som kan sättas upp inför.

15. Budgetering av överskott

a. Merch

Merch-grupp kan samlas till nästa vecka. Det finns olika valmöjligheter, t.ex "mera.se" samt "Lager 157".

16. Övriga ärenden

Se över samarbeten med FREUD eller andra programföreningar. Vendela kontaktar FREUD.

Arvin Naderi och Daniella Ekström lämnar mötet 18.25.

17. Datum och fika-ansvar för nästa styrelsemöte

Preliminärt datum för nästa möte är 9:e, 10:e eller 11:e november. Hugo tar på sig fikaansvaret inför nästa möte.



18. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 18:27.

Hugo Härmark
Mötessekreterare

Vendela Lindholm
Ordförande

Daniel Werner
Justerare